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STAABI RY:N HALLITUKSEN KOKOUS 

 

Aika: 19.9.2022 klo 17:00 

Paikka: Tampereen yliopisto, Pinni A3103, Kanslerintie 1, 33014 Tampere & Zoom 

Paikalla: Julia Malvikko 

 Elina Reims 

 Ella Miettinen 

 Emilia Valkeejärvi 

 Ada Siikaluoma 

 Tatu Heiskanen 

 Salla Haavisto 

 Ella Lavaste 

 Aleksi Tammilehto 

 Emilia Saalasti 

 Helmi Ylitalo 

 Sanni Tyynismaa 

 

1. Kokouksen avaus 

Kokous avattiin ajassa 17:00. 

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien sekä tarvittaessa kahden 

ääntenlaskijan valinta 

Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi Julia Malvikko, sihteeriksi Ella Miettinen ja 

pöytäkirjantarkastajiksi Elina Reims ja Tatu Heiskanen.  

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Lisätään kohdaksi 12 Akateemisen Mahdin futsalsarjan osallistumismaksu, kohdaksi 13 

Kunniavaliokunnan haku ja kohdaksi 14 Käytänteet ylijäämätuotteiden kanssa. Loput kohdat 

numeroidaan juoksevasti. 

5. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus 

Myönnetään läsnäolo- ja puheoikeus Sanni Tyynismaalle. 

6. Ilmoitusasiat: kuulumiskierros  

Kolmiot järjestetään torstaina 22.09., etkot järjestetään Bommarissa. 

Kolmiotiimi oli pitämässä rastia TREY:n fuksisuunnistuksessa 13.09. ja Staabin kastajaisissa 16.09. 
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Tavattiin Luupin kolmiotoimarin kanssa Ravintolamaailman uusi ravintolapäällikkö lauantaina 

17.09. 

Auditoinneille varattu aikoja yhdenvertaisuussektorilta, yhdenvertaisuusvastaava muistuttelee 

varaamaan aikoja.  

Lokakuun Kolmioiden lipunmyynti järjestettiin 12.09. 

Kopo osallistui hallintotieteiden suunnitteluryhmän kokoukseen 14.9. Kokouksessa keskusteltiin 

tutkinto-ohjelman kehittävästä arvioinnista, lähiopetuksen siirtymisestä, joustavuuden 

säilyttämisestä opinnoissa sekä gradusta saatavien opintopisteiden jakautumisesta. Vietiin 

henkilökunnan tietoon huoli kasvaneista kandi- ja graduryhmäkoista, toivottiin opettajien 

merkitsevän paremmin poissaolonsa esimerkiksi kalenteriin sekä toivottiin opettajien käyttävän 

Sisusta löytyvää Työskentely-tavat kohtaa kertomaan opiskelijoille konkreettisesti opintojakson 

suoritustavoista.  

Kopo osallistui 15.9. tiedekunnan tilaisuuteen Missä mennään kampuskehityksessä - miten se 

koskettaa tiedekuntaa, entä minua? Tilaisuudessa keskusteltiin erityisesti henkilöstön asioista. 

Kopo osallistui 19.9. koulutuksen ohjausryhmän kokoukseen. Kokouksessa keskusteltiin 

tiedekunnan uudesta rahoitusmallista ja tutkinto-ohjelmien kehittävästä arvioinnista. Yksikön 

päälliköltä on pyydetty listaa tapahtuneista rekrytoinneista. Koulutusasiantuntijaa oltu 

yhteydessä tulevasta pääainehausta. 

lltakoulun kanssa pelattiin jalkapalloa 14.9. 

Akateemiseen Mahdin futsalsarjaan osallistuu kaksi Staabin joukkuetta. 

Boomi on kysynyt Staabia mukaan Kolin syysvaellukseen. 

Pullapäivää vietetään toimistolla 21.9. 

Ympäristövastaava julkaisi hallitukselle ja toimihenkilöille koonnin ja vastineen 

ympäristövastaavan roolia ja kestävän kehityksen suunnitelmaa koskevasta kyselystä. 

Ympäristövastaava julkaisi hallitukselle ja toimihenkilöille koonnin siitä, kuinka kestävän 

kehityksen suunnitelma on tähän mennessä kuluneella toimikaudella toteutunut ja mihin 

loppuvuonna tulee vielä kiinnittää huomiota. 

Boolimafia kokoustaa 19.9. 

Poikkitieteellinen Beer Pong-turnaus järjestetään 2.11. 

Fuksiexcu järjestettiin 19.9. Tampereen kaupungilla.  

Ruotsin excursio julkaistiin 19.9. 

Vuosijuhlasponsorien hankkiminen jatkuu.  

HopLop Hulabaloo järjestettiin ensimmäisen kerran 15.9. onnistuneesti. 

Staabi piti ständiä Johtajuussymposiumissa 7.9. 

Puheenjohtaja tapasi TREYn järjestökummia 8.9. 
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Jäsenistölle on suunnitteilla kysely Staabin kestävän kehityksen suunnitelman näkymisestä 

toiminnassa. 

Hämeenkadun approjen lipunmyynti järjestettiin 14.9. Rannekkeiden nouto Staabin toimistolta 

vko 39 tai 40. 

Podcast liittyen halloped-hakuun on julkaistu Spotifyssa. 

Hävikkiviikon arvontaan käytettiin 30 euroa.  

7. Talousasiat 

Talousvastaava käsitteli talousasiat. Likviditeettiä on tarpeeksi yhdistyksen toiminnan 

jatkamiseksi. Lisätalousarviota on valmisteltu ylimääräistä yhdistyksen kokousta varten. 

Talousvastaava on keskustellut pankin kanssa sijoittamisesta. Keskusteltiin myös viime 

vuosijuhlien toteutuneesta budjetista. 

8. Fuksikysely 

Esitys: Avataan fuksikysely ajalle 20.9.–4.10. ja budjetoidaan lahjakorttiarvontaan 40 euroa. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

9. Tuutorryhmien avustusten budjetointi 

Esitys: Budjetoidaan 900 euroa. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

Ella Lavaste poistui ajassa 17:57. 

10. Yhdistyksen ylimääräinen kokous 

Esitys: Järjestetään yhdistyksen ylimääräinen kokous 12.10. kello 17.30 Tampereen yliopistolla 

tilassa Pinni A3111 ja tarvittaessa Zoomissa. 

Päätös: Lisätään esitykseen etäosallistumismahdollisuus. Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

11. Haalarit 

Emilia Valkeejärvi poistui ajassa 18:07. 

Esitys: Budjetoidaan 7435 euroa. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

12. Akateemisen Mahdin futsalsarjan osallistumismaksut 

Esitys: Budjetoidaan 105 euroa. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

Emilia Valkeejärvi palasi ajassa 18:09. 

Salla Haavisto poistui ajassa 18:09. 

13. Kunniavaliokunnan haku  

Esitys: Avataan haku ajalle 21.–28.9.  
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Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

14. Käytänteet ylijäämätuotteiden kanssa 

Päätetään selvittää edellytyksiä myydä lunastamatta jääneitä jäsenistölle tilattuja tuotteita 

eteenpäin. Konsultoidaan TREYtä toiminnan oikeellisuudesta.  

15. Muut esille tulevat asiat 

Aleksi Tammilehto poistui ajassa 18:43. 

Aleksi Tammilehto palasi ajassa 18:44. 

Keskusteltiin hyvän vaalikulttuurin merkityksestä. 

Keskusteltiin Complexin liittymisestä Johtoon. 

Keskusteltiin pulloista ja tölkeistä kerääntyneiden panttirahojen käytöstä.  

Keskusteltiin halloped-hauista. 

16. Seuraava hallituksen kokous 

Seuraava hallituksen kokous järjestetään maanantaina 26.9.2022 klo 17:00. 

17. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 19:12. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

_________________________________  _________________________________ 

    

Puheenjohtaja      Sihteeri 

Julia Malvikko      Ella Miettinen 
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_________________________________  _________________________________ 

    

Pöytäkirjan tarkastaja     Pöytäkirjan tarkastaja 

Elina Reims      Tatu Heiskanen 


